
 

                                                                                                                          Leinesfjord 08.05.19 

Protokoll fra eldrerådsmøtet tirsdag 7.mai 2019 

 

Tilstede: Tove Simonsen, Bjørn Stemland, Åse Åsgård, Sverre Bye, Kjersti Olsen og Aslaug Bartholsen 

Helse og omsorgsleder var innkalt, men meldte forfall på grunn av sykdom. 

Ann Rita Nilsen ble tilkalt på kort varsel. 

 

 

Ann Rita Nilsen informerte om prosjektet , «Hvordan ivareta den sosiale omsorgen» ? Det arbeides 

med å få på plass et Team for sosial omsorg.  Teamet skal bestå av mennesker med ulik 

yrkesbakgrunn, erfaringer, jobb og representere både fra det offentlige og frivillige. Prosjektet 

bakgrunn er fra forskningsprosjektet Ageing at Home, der Helga Eggebø var prosjektansvarlig. 

Teamet skal arbeide for økt brukermedvirkning og et særskilt fokus på de sosiale behovene til de 

eldre brukerne i kommunen. Sosial omsorg handler ikke bare om å ta del i aktiviteter og tilbud som 

fins i kommunen, men også om hvilke relasjoner og nettverk brukeren har. 

 

Sak 15/19: Godkjenning av siste protokoll og saksliste 

Godkjent 

 

Sak 16/19: Tv- forholdene på Steigentunet 

Forholdene er blitt bedre, men bilde er kornete og ikke alle har signal. Eldrerådet undersøker om Tv-

inngår i husleien? Og om det ikke går an å få fiber inn til Steigentunet. 

 

Sak 17/19: Eventuelt 

Det ble forespurt om hvem som er ansvarlig for Demenshagen på Steigentunet. Der må gjøres en stor 

innsats for å få den fin.  Terrassene skulle ha vært smurt. 

 

Leder Tove Simonsen informerte etter Generasjonskonferansen. Ungdom var delaktig under 

konferansen, med nettvett og den digitale hverdagen. 

 

Neste møte blir 5.juni kl. 13.00 på rådhuset. 

 

Møtet hevet kl. 11.00 

 

Referent/ sekretær 

Aslaug Bartholsen 


